
Proces-verba I

Încheiat În sedinta ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data de

13 februarie 2008, orele 15,00

Sedinta a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din cladirea
Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 42 din cei 44 de
consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Primar General
Adriean Videanu, domnul Ioan Grigore Popa viceprimar al
Municipiului Bucuresti, domnul Toma Tudor Secretar General al
Municipiului Bucuresti, doamna Subprefect Cristina Corut din partea
Institutiei Prefectului Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu
al Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate
sub autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televiziunea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: AdÎr Victor (motivat), Botos
Laurian, Bumbas Florin (motivat), Goncea Gheorghita, Meran Stefan,
Patica luliana, Rece Olga.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Înainte de Începerea sedintei am sa dau citire unor note În
atentia Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti, În exercitarea dreptului de control al legalitatii
actelor administrative adoptate sau emise de autoritatile
administratiei publice locale a introdus actiune la Tribunalul Bucuresti
împotriva Hotarârii C.G.M.B nr.269/2007 privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal Str.Turgheniev nr.11-15, B-dul Aviatorilor nr.110
112, sector 1, întrucât aceasta nu a fost pusa În concordanta cu
legea.

În conformitate cu prevederile art.3 alin.3 din Legea
nr.554/2004 privind contenciosul administrativ, cu modificarile si
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completarile ulterioare, pâna la solutionarea cauzei, actul atacat este
suspendat de drept.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
30202/2008 Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti,face
urmatoarele precizari cu privire la Hotarârea nr. 290/2007 a C.G.M.B.
privind componenta nominala a Comisiei de validare din cadrul
C.G.M.B. :

Potrivit art. 30 din Legea 215/2001 "validarea alegerii
consilierilor se face de catre judecatoria În raza careia se afla
unitatea administrativ-teritoriala, de catre un judecator desemnat de
presedAinteleinstantei."

In continutul Legii 215/2001, republicata nu se mai regasesc
referiri la comisia de validare, constituita din membrii ai consiliului
local, ci procedura validarii mandatelor de ales local este alta,
instanta de judecata fiind cea În fata careia se deruleaza aceasta
procedura, iar validarea mandatelor de consilier local se face prin
hotarâre judecatoreasca executorie si nu prin hotarâre a comisiei de
validare.

Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti apreciaza ca, În
prezent, comisia de validare constituita la nivelul consiliilor locale si a
Municipiului Bucuresti si-a Încetat activitatea odata cu intrarea În
vigoare a prevederilor Legii 286/2006.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca la data de
21.01.2008, Curtea de Apel Bucuresti a respins recursul formulat de
catre Consiliul General al Municipiului Bucuresti În contradictoriu cu
Cernaianu Horatiu Vasile,având ca obiect anularea H.C.G.M.B,

138/2006 privind aprobarea organigramei, statului de functii,
regulamentului de organizare si functionare al Administratiei Gradina
Zoologica.

Recursul a fost respins ca nefondat, dispunându-se obligarea
Consiliului General al Municipiului Bucuresti la plata sumei de 800 lei,
cheltuieli de judecata.

În concluzie, prin respingerea recursului a ramas În vigoare
sentinta atacata, prin care s-a dispus "anularea partiala a H.C.G.M.B.
nr. 138/01.06.2006 si anexele numai În ceea ce priveste desfiintarea
functiei de Director adjunct (inginer)".

S.C. Delfincom S.A., prin adresa Înregistrata la Cabinet
Secretar General al Municipiului Bucuresti cu nr. 377/6/2008 si la
Directia Asistenta Tehnica si Juridica a C.G.M.B. sub nr. 557/2008
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1708/26.10.2007 sa fie pusa În executare, având În vedere ca
termenul prevazut de art. 24(1) din Legea nr. 554/2004 a fost
depasit.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca proiectul de Hotarâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Splaiul Independentei nr.
319 - Parcela Semanatoarea,sector 6, aflat pe ordinea de zi la
punctul nr. 30 a facut obiectul a doua sedinte de dezbatere publica
organizate de Directia Asistenta Tehnica si Juridica a C.G.M.B., În
conformitate cu prevederile art. 7 din Legea 52/2003 privind
transparenta decizionala În administratia publica.

De asemenea va facem cunoscut ca procesele verbale
Încheiate În cadrul celor doua sedinte de dezbatere publica au fost
comunicate Directiei Urbanism si Amenajarea Teritoriului, În calitate
de directie initiatoare a proiectului de hotarâre mai sus mentionat,
precum si Comisiei de Urbanism si Amenajarea Teritoriului din cadrul
Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

Facem precizarea ca procesele verbale mentionate mai sus
sunt atasate la mapa dumneavoastra de sedinta.

În raspuns la adresa facuta catre Directia de Urbanism si
Amenajarea Teritoriului. Acestia raspund:" Referitor la PUZ Virtutii
Splaiullndepentei, referitor la adresa dumneavoastra 495/11.02.2008
transmisa Directiei de Urbanism si Amenajarea Teritoriului cu nr.
678/11.02.2008 Privind proiectul de hotarâre privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal Splaiul Independentei nr. 319 - Parcela
Semanatoarea,sector 6 va comunicam punctul de vedere solicitat:
traseele si profilurile transversale ale principalelor artere de circulatie
precum si modul de construibilitate a terenurilor din zona au fost
stabilite prin documentatia de urbanism PUZ Coordonator sector 6
aprobat prin Hotarârea C.G.M.B nr.213/2005, pozitia 64, aceste
reglementari urbanistice au fost detaliate prin PUZ Sos. Virtutii
Splaiul Independentei - Semanatoarea, aprobat prin Hotarârea
C.G.M.B nr.213/2005 la pozitia 65, ulterior a fost avizata si Înaintata
În procedura de aprobare a Consiliului General al Municipiului
Bucuresti documentatia PUZ Splaiul Independentei nr.319, parcela
Semanatoarea, aviz de urbanism nr.9/14/1/04.04.2007 care din punct
de vedere al circulatiilor respecta Întocmai reglementarile stabilite
prin documentatiile aprobate anterior si detaliaza modul de construire
numai pentru p~rcele proprietatea Semanatoarea. În cursul dezbaterii
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publice organizate prin grija C.G.M.S o serie de persoane juridice au
luat la cunostinta de existenta acestor PUZ-uri , proprietatile lor fiind
În diferite proportii afectate de propunerea de dezvoltare a retelei
stradale prevazuta prin PUZ-ul aprobat anterior prin Hotarârea
C.G.M.S nr.213/2005. În acest context au notificat C.G.M.S pentru
blocarea PUZ-ului Splaiul Independentei nr. 319 - Parcela
Semanatoarea,sector 6, aviz de urbanism nr.9/14/1/04.04.2007, desi
proprietatile lor sunt afectate de documentatia aprobata anterior. Din
punct de vedere tehnic documentatia a Întrunit conditiile necesare
promovarii În procedura de aprobare a Consiliului General al
Municipiului Bucuresti si Întrucât În limita PUZ nu sunt incluse
parcelele contestatarilor ne mentinem punctul de vedere."

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca domnul Melian lulian,
prin adresele înregistrate la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a
C.G.M.S cu nr. 356/2008 si 454/2008, a formulat plângere prealabila
împotriva Hotarârii C.G.M.S. nr. 359/13.12.2007 privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Sradetului nr. 24, sector 4.

Contestatarul considera ca prin aceasta Hotarâre a fost
prejudiciat, deoarece se aduce atingere dreptului de proprietate, În
opinia acestuia actele care au stat la baza emiterii hotarârii mai sus
mentionate au fost eliberate nelegal.

Pentru cele de mai sus, acesta solicita Consiliului General al
Municipiului Bucuresti revocarea sau anularea hotarârii.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca, la art. 1 din
Hotarârea C.G.M.S nr.347/2007 privind acceptarea ofertei de
donatie a terenului În suprafata totala de 19776 m.p. situat În Fabrica
de Glucoza nr.38, sector 2, din eroare, terenul ce face obiectul
acesteia a fost trecut ca fiind În proprietatea Consiliului General al
Municipiului Bucuresti. Potrivit Legii nr.215/2001 privind administratia
publica locala republicata, bunurile mobile si imobile constituie
patrimoniul unitatii administrativ-teritoriale, În consecinta al
Municipiului Bucuresti.

Având În vedere cele de mai sus se impune Îndreptarea erorii
materiale survenita În cadrul Hotarârii C.G.M.S nr.347/2007

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca, la art. 1 din
Hotarârea C.G.M.S nr.348/2007 privind acceptarea ofertei de
donatie a terenului în suprafata totala de 6084 m.p. situat În Fabrica
de Glucoza nr.38, sector 2, din eroare, terenul ce face obiectul
acesteia a fost trecut ca fiind în proprietatea Consiliului General al
Municipiului Bucuresti. Potrivit Legii nr.215/2001 privind administratia
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publica locala republicata, bunurile mobile si imobile constituie
patrimoniul unitatii administrativ-teritoriale, În consecinta al
Municipiului Bucuresti.

Având În vedere cele de mai sus se impune Îndreptarea erorii
materiale survenita În cadrul Hotarârii G.G.M.B nr.348/2007.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti, În exercitarea dreptului de control al legalitatii
actelor administrative adoptate sau emise de autoritatile
administratiei publice locale; a retinut ca Hotarârea G.G.M.B
nr.283/2007 prtvind modificarea si completarea Hotarârii GGMS nr.
52/2000 referitoare la Înfiintarea Agentiei Municipale pentru
Eficientizare si Reglementare În domeniul Energiei Bucuresti 
AMEREB nu Îndeplineste În totalitate, conditiile legale specifice
actelor administrative, fiind retinute neconcordante atât sub aspectul
formei cât si sub aspect de fond.

Sub aspectul formei scrise a actului administrativ, a carei
nesocoti re atrage nulitatea actului, s-a retinut ca nu a fost respectat
artA7 din Legea nr.215/2001 privind administratia publica locala,
conform caruia hotarârile consiliului local trebuie contrasemnate,
pentru legalitate de secretarul unitatii administrativ teritoriale. În cazul
hotarârii G.G.M.S nr.283/2007, aceasta conditie nu a fost respectata
Întrucât Secretarul General a retinut unele lipsuri/vicii ale actului
administrativ, fapt pentru care a refuzat contrasemnarea hotarârii,
expunând motivele sale În opinia motivata.

Sub aspect de fond, se precizeaza ca nu au fost respectate
prevederile Legii nr.215/2001, republicata, care evidentiaza
raporturile juridice ce se stabilesc Între autoritatile administratiei
publice locale si institutiile publice de interes local, potrivit carora
institutiile publice se Înfiinteaza si organizeaza de consiliul local, la
propunerea primarului si sunt sub autoritatea organelor administratiei
publice locale, În coordonarea consiliului local si sub conducerea
directa si nemijlocita a primarului. Hotarârea G.G.M.S nr.283/2007, În
continutul sau normativ nu face referiri de acest gen, lasând loc de
interpretari cu privire la cine este organul ierarhic superior, respectiv
cine conduce si controleaza activitatea agentiei.

La art.1 din anexa hotarârii mai sus mentionate se prevede ca
agentia este În subordinea G.G.M.S si sub coordonare Primarului
General, ceea ce nu este În concordanta cu legea Întrucât primarul
este cel care conduce serviciile publice locale iar consiliul este
organul care coordoneaza activitatea acestor servicii.
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Totodata au fost semnalate unele neconcordante ale,

continutului normativ al anexei 1 cu prevederile Legii nr.544/2004 a
contenciosului administrativ, care prevede expres termenele si
conditiile În care poate fi atacat un act administrativ În instanta de
contencios administrativ.

De asemenea Institutia Prefectului ne semnaleaza ca În Statul,

AMEREB ar trebui sa se prevada si regimul juridic aplicabil
personalului institutiei publice.

Institutia Prefectului Municipiului Bucuresti solicita reanalizarea
Hotarârii C.G.M.B nr.283/2007, În vederea punerii ei În consonanta
cu normele legale aplicabile În materie, În caz contrar hotarârea va fi
atacata la instanta de contencios administrativ, potrivit legii.

Mai avem de asemenea doua solicitari de luare la cuvânt, pe
care va trebui doamna presedinte sa le supuneti aprobarii Consiliului,
domnul Toma Daniel, administrator al S.C. CARGO DAC SRL, va
roaga sa Îi dati cuvântul În sedinta ce va avea loc astazi, cu privire la
hotarârea 216/2006 art.1 si art.3 si Asociatia Cartea Veche, a
bookinistilor de la Universitate care prin standurile de Carte Veche si
ieftina pe care le comercializeaza, În cele doua alveole ale
Universitatii contribuie activ la contracararea manelizarii populatiei si
la eforturile de Învatatura ale studentilor, va roaga sa aveti
amabilitatea ca În baza O.G. nr.27/2003 , Legea nr.486/2003, adresei
1262/2007 sa acordati sprijinul pentru avizul de amplasare temporara
referitor la expunerea si vânzarea de carte veche sa fie prelungit
pentru o perioada de doi ani. De asemenea doreste sa ia cuvântul si
un reprezentat al acestei asociatii.

În sala sunt prezenti 35 de consilieri. As dori sa va supun spre
aprobare procesul verbal al sedintei din data de 17 ianuarie 2008.

Cine este pentru? 13 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri ? 1
vot ( Petrovici O.) .

Va multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Buna ziua. Mai puteti spune o data prezenta? 36.
Înainte de a Începe sedinta, domnul Secretar General, conform

celor citite anterior, mi-a Înmânat aceste doua hârtii prin care ne sunt
solicitate doua cereri separate de luare de cuvânt În cadrul sedintei,
pe de o parte din partea Asociatiei Cartea Veche, care ne solicita ca
Într-o sedinta a Consiliului General sa poata sustine un punct de
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vedere si o alta din partea unei persoane fizice Toma Daniel, cu
privire la Hotarârea Consiliului din 2006 , Hotarârea 216.

Va supun la vot, daca sunteti de acord ca În aceasta sedinta
sunteti de acord ca aceste doua solicitari sa Îsi urmeze cursul. La,

finalul sedintei bineînteles.
Cine este pentru? 34 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri ? O

voturi.

Deci Îi rog pe cei doi solicitanti, respectiv reprezentantul
asociatiei si persoana fizica, care a solicitat a lua cuvântul, sa ramâna
pâna la sfârsitul sedintei pentru a avea aceasta ocazie.

Trecem la sedinta de astazi. Permiteti-mi sa dau cuvântul
domnului Primar General.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Multumesc doamna presedinte. Stimati colegi, v-as ruga sa
aveti În vedere introducerea pe ordinea de zi suplimentara a,

urmatoarelor proiecte de hotarâre:
1. Proiect de hotarâre privind aprobarea Statutului,

organigramei, numarului total de posturi, statului de functii si
Regulamentului de Organizare si Functionare ale Regiei Autonome
de Distributie a Energiei Termice RADET.

2. Proiect de hotarâre privind colaborarea institutiilor
Administratiei Publice Locale a Municipiului Bucuresti la elaborarea
studiului de fezabilitate pentru realizarea bazei de date fiscale la
nivelul Municipiului Bucuresti.

3. Proiect de hotarâre privind transmiterea terenului În
suprafata de 1642 mp. situati În Bucuresti, Intrarea Casmalei nr. 3,
sector 2, apartinând domeniului privat al Municipiului Bucuresti, În
administrarea Consiliului Local al Sectorului 2, În vederea construirii
unui sediu al Politiei Comunitare pentru sectorul 2.

4. Proiect de hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic
Zonal B-dul Bucurestii Noi nr. 111, sector 1.

5. Proiect de hotarâre privind participarea municipiului
Bucuresti la reteaua URBACTII -Centre Urbane -dezvoltare durabila
a zonelor urbane concentrate În jurul unor centre de transport

6. Proiect de hotarâre privind desemnarea a trei consilieri
generali ca reprezentanti ai Consiliului General al Municipiului
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Bucuresti din Consiliul Administrativ al Clubului Sportiv Municipal
Bucuresti.

Va multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma.
Va multumesc domule Primar General. Alte amendamente la,

ordinea de zi?
Da domnul Mircea Valentin, va rog.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Doamna presedinta si stimati colegi, propun eliminarea

punctelor 6,7 si 8, nu este vorba de probleme la aceste proiecte, dar
s-a modificat legislatia a Legii 834/1991, acum o saptamâna, este o
documentatie mai veche În aceste dosare, trebuie sa fie reevaluate si
actualizate valorile terenurilor conform ultimei modificari a H.G., deci
este o amânare din motive tehnice.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul Mircea Valentin. Alte amendamente din,

sala. Domnul consilier Baleanu si dupa aceea dumneavoastra.

Domnul consilier qeneral Dorin Baleanu
Din partea Comisiei de Utilitati avem rugamintea ca punctul 1

de pe ordinea suplimentara privind Statutul RADET, organigrama,
întrucât era un material foarte bogat, complex si ne-a fost prezentat
în urma cu doua ore, propunem sa fie amânat pentru sedinta
urmatoare, mai ales ca am înteles ca potrivit Legii Serviciilor Publice
Comunale, ar urma ca pâna la sfârsitul lunii martie, 21 martie de fapt,
ca RADET sa fie supusa reorganizarii, conform prevederilor legii si cu
ocazia aceea sa rezolvam si aceasta problema. Va multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Si eu va multumesc. Da va rog.

Domnul consilier qeneral Bancila Mihai
Propun amânarea punctelor 14,15,16,18 si 19, toate legate de

problema drumurilor, de ce ? Acest material nici macar nu a trecut o
secunda pe la noi sa vedem, ori se stie ca problema drumurilor va fi
problema cea mai dezbatuta, atentie, În lunile aprilie si mai. De acum
se fac discutii ieri dupa-masa eu am venit special sa vad aceste

8



lucrari, nu erau date. Nu mai putem vota chiar asa strapungeri,
autostrazi, poduri, lasând la o parte faptul ca daca este sa o iei asa,
nici macar o antretoaza de pod sau un cuzinet, sa vina cineva sa
spuna: uite domnule, eu În anii acestia 5 eu am ridicat si am vazut 3
antretoaze si doi cuzineti. Eu propun scoaterea lor de pe ordinea de
ZI. .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci de la 14 la 19, fara 17.

Domnul consilier qeneral Bancila Mihai
Punctul 17 nu are nimic de a face cu drumurile. Date În studiu,

ca sa Înceapa lumea sa vorbeasca În cunostinta de cauza si referitor
la lucrarile de poduri si sosele si dupa aceea sa le discutam.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnul consilier Antonel Tanase .

Domnul consilier qeneral Antonel Tanase
Multumesc doamna presedinte, domnule Primar General,

stimati co'legi. În sedinta trecuta noi am aprobat schimbul de terenuri
pentru salvarea Parcului Bordei si vreau sa va anunt ca astazi am
Înregistrat la Secretariatul General un proiect de hotarâre privind
Împuternicirea Primarului General de a face demersurile În vederea
exproprierii pentru cauza de utilitate publica a terenului În suprafata
de 4624 mp., astfel Încât Parcul Bordei sa fie redat În Întregime
cetatenilor.,

Cu privire la primul punct de pe ordinea de zi, Întrucât el nu
poate fi retras, are astazi data limita de dezbatere, vreau sa fac
urmatoarea precizare: din studiul acestui proiect de buget noi nu am
Înteles care sunt prioritatile Primariei pentru anul 2008, care este
strategia Primarului General În acest sens. Va dau numai câteva
exemple unde am vazut majorari de cheltuieli cu toate ca anul trecut
executia bugetara la administratia strazilor si la reparatii de strazi a
fost În jur de 60 0/0, acum avem iarasi o suplimentare, În continuare
bagam bani În borduri, În reabilitari si reasfaltari pe aceleasi mari
bulevarde În Municipiul Bucuresti sufocând traficul si bagam bani la
Circ, unde s-a majorat bugetul cu peste 50%. Din aceste
considerente noi astazi la buget vom vota Împotriva.
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Domnul consilier qeneral Dumitrescu Vlad
Îmi pare rau pentru domnul coleg din Comisia de Buget,

probabil ca dumneavoastra nu stiti, dânsul de meserie este istoric si
citirea unui buget probabil îi pune niste probleme, asa ca permite-ti sa
îi explic un pic. Dupa cum stiti în 2008 fata de 2007, apropo de
Directia de Strazi si Transporturi exista niste indicatori diferiti, avem
alte vârfuri de sarcina referitoare la autobuze, alte planuri de
reabilitari de strazi, deci este normal sa avem alte sume, referitor la
Circ, dânsului îi place circul, asa ca nu vad de ce are comentarii
apropo de suplimentari si În general daca doreste sa Înteleaga ceva
despre buget sa vina putin mai devreme ca îi explic cu mare placere.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Sa trecem la ordinea de zi. Va rog frumos daca aveti comentarii

la ordinea de zi, daca aveti comentarii la punctul 1.

Domnul consilier qeneral Antonel Tanase
Eu sunt consultant fiscal, doctor în economie, nu stie domnul

Dumitrescu care este calificarea mea în directia aceasta. Dupa ce se
va informa va constata ca ceea ce am afirmat este just si îndreptatit.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte amendamente?

Domnul Primar General Adriean Videanu
Domnul secretar de stat, consilier general, nu mai stiu e cu atât

mai dramatic daca sunteti consultant financiar si a-ti citit bugetul si nu
ati înteles prioritatile. Practic prioritatile unei administratii nu se
stabilesc de la an la an, vreau sa stiti ca bugetul pe 2008 este
construit pe programul pe care l-am prezentat În timpul campaniei
electorale, au participat vreo doi si de la dumneavoastra În acea
perioada, si sunt marea majoritate a lucrarilor, lucrari în continuare,
care prevad modernizarea infrastructurii bucurestene, extinderea
retelei strada le, eliminarea conflictelor În trafic prin realizarea de,

pasaje sub si supraterane, crearea de locuri de parcare În Bucuresti,
modernizarea transportului public astfel încât încurajarea
transportului public În detrimentul celui privat sa fie cel care rezolva
poate cea mai mare problema pe care o are orasul, problema de
trafic si sigur daca ati fi curiozitatea v-ati fi uitat ca municipalitatea
care este responsabila de actul cultural în Bucuresti, sunt peste 2500

//
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Il

de miliarde vechi, 258 de milioane, daca nu gresesc alocati culturii.
Atât institutiile de cultura care sunt teatrele, casele de cultura,,

Biblioteca Metropolitana, unde am Început investitii. Poate ca ar fi
bine ca o parte dintre noi, chiar consilieri generali sa mai trecem si pe
la biblioteca, din când În când, sa vedem progresele care se fac În
acest domeniu. Va rog sa vedeti monumentele exterioare, reabilitarea
monumentelor exterioare ale orasului. Daca va uitati sumele alocate
pentru Înverzirea orasului. Sigur v-ati dat seama pe de o parte de
responsabilitatile pe care le avem noi ca institutie si pe de alta parte
de continuarea proiectelor pe care le avem În Bucuresti. Va
multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul Primar General, trecem la ordinea de zi,

alte amendamente? Nu.
Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectelor

propuse de catre Primarul General. Cine este pentru? 28 voturi,
Împotriva? O voturi, abtineri? 7 voturi ( Tanase A., Oprisan 1.,Berghes
C., Bancila M., Baleanu D., Ioan A., Purcarea S.)

Aceste proiecte au fost introduse pe ordinea de zi.

Trecem la propunerea domnului consilier Mircea Valentin,
aceea de scoatere de pe ordinea de zi a punctelor 6, 7 si 8. Cine este
pentru? 29 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 4 voturi ( Tanase A.,
Oprisan 1.,Berghes C., Purcarea S.)

Aceste proiecte au fost scoase de pe ordinea de zi.

Trecem la propunerea domnului consilier Dorin Baleanu, aceea
de a nu introduce pe ordinea de zi proiectul din ordinea suplimentara
referitor la organigrama RADET-ului. Cine este pentru? 9 voturi
(Tanase A., Oprisan 1.,Berghes C., Bancila M., Baleanu D., Ioan A.,
Purcarea S., Paliga S., Petrovici O.), Împotriva? 26 voturi.

Acest punct a ramas pe ordinea de zi.

Trecem la propunerea colegului nostru, aceea de scoatere de
pe ordinea de zi a punctelor 14,15,16, 18 si 19. Cine este pentru? 10
voturi (Tanase A., Oprisan 1., Berghes C., Bancila M., Baleanu D.,
Ioan A., Purcarea S., Paliga S., Petrovici O., Moise A.), Împotriva? 23
voturi, abtineri? O voturi.,

Aceste puncte au ramas pe ordinea de zi .
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Supun la vot ordinea de zi, cu amendamentele votate. Cine
este pentru? 26 voturi, împotriva? 4 voturi ( Oprisan 1., Tanase A.,
Ioan A., Baleanu D.), abtineri? 4 voturi ( Purcarea S., Berghes C.,
Paliga S., Florescu D.)

Ordinea de zi a fost votata.

Trecem la primu-I punct de pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea bugetului propriu al municipiului
Bucuresti pe anul 2008. Daca aveti comentarii?

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Este un punct în buget pe care cred ca domnul Primar ar trebui

sa îl explice putin mai mult, cheltuieli cu proiecte de informatizare 30
miI. euro. La ce se refera?

Doamna presedinte Cosma Roxana
Aceasta este singura întrebare pe care o adresati legat de

buget? Am rugamintea, daca se poate fiecare care doreste sa ia
cuvântul sa ia cuvântul pe problemele pe care le au si sa .
Domnul Primar General daca doriti sa raspundeti.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Am sa rog pe doamna director general Ioana Raicu, daca este

aici pentru ca dânsa stie mult mai bine decât mine.

Doamna director Qeneral Ioana Raicu
Am rugamintea sa fie repetata întrebarea, ca sa fiu sigura.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Oprisan daca doriti sa repetati întrebarea.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Deci la alte cheltuieli, transferuri, cheltuieli de capital, din care

proiecte informatizare, în paranteza echipamente, programe
96.280.000 ron, aproximativ 30 mii euro.
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Doamna director Qeneral Ioana Raicu
Este vorba de toata gama de echipamente, calculatoare,

imprimante retea, reteaua de comunicatii, aplicatiile, softul de baza,
aplicatiile dedicate atât pentru sistemul informatic integrat curent care
functioneaza În acest moment În primarie, cât si dezvoltarea lui. Pe
de o parte În componenta de evolutie tehnica, pe de alta parte În
initierea unor proiecte În conformitate cu strategia de informatizare a
Municipiului Bucuresti si celelalte prevederi legale care ne impun
aceste lucruri.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
În momentul În care Municipalitatea a scos la licitatie un

program care se numeste NETCITY si care executat În momentul de
fata pe teritoriul municipiului Bucuresti, pentru care s-au facut
cheltuieli fara sa fie deduse din acest proiect de aproape 16 miI. euro
si pentru care s-au mai introdus marirea coeficientilor Înca 8 miI.
euro, eu personal va spun ca nu ma simt bine si nu puteti sa justificati
ca pentru 700 de calculatoare, care sunt deja luate puteti sa Îmi
spuneti ca pot sa cheltuiesc 30 miI. euro. Indiferent câte proiecte a-ti
cumpara dumneavoastra În momentul de fata pentru municipalitate,
având În vedere aprobarea retelei NETCITY eu cred ca programele
respective nu pot costa atâti bani.

Doamna director Qeneralloana Raicu
Daca Îmi permiteti, nu este absolut nici o legatura Între proiectul

NETCITY si proiectele propuse În cadrul bugetului de informatizare.
Acolo este vorba de dotarile de functionare ale municipalitatii, pe de o
parte, este vorba de proiecte care urmeaza sa se desfasoare cu
fonduri europene, proiecte pentru care avem prevazuta o finantare
initiala, doar pentru aceste proiecte si pot sa va dau doua exemple
acest proiect de baze de date fiscale, de exemplu este un proiect
care se preconizeaza a fi realizat din fonduri structurale, este vorba
de sistem de management pentru situatii de urgenta, proiect care se
preconizeaza a fi finantat din fonduri structurale, este vorba de
aplicare pe programul operational regional pentru cresterea
capacitatii de interventie a serviciilor profesioniste, pentru interventii
În situatii de urgenta. Sunt prevederi În care este vorba de programul
operational regional, care a stabilit ca eligibil Consiliul General al
Municipiului Bucuresti, iar aceste proiecte pentru ca au o componenta
de IT sunt trecute pe bugetul de informatizare. Sunt sume minimale
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de functionare si dezvoltare astfel Încât Primaria Municipiului
Bucuresti sa Îsi pastreze pozitia de lider si de unitate de top În acest
domeniu. Nu putem sa lucram decât cu un instrument informatic si nu
putem sa ne oprim, este vorba de un buget minimal pentru
asigurarea instrumentelor minimale informatice si pentru restartarea
unor programe minimale de evolutie normala.

Domnul Primar General Adriean Videanu
As vrea sa completez, Într-adevar NETCITY -ul nu are absolut

nimic În comun cu programul de informatizare. Probabil ordinul de
marime, pot sa spun si mie mi s-a parut destul de mare, dar va pot da
un exemplu numai managementul privind situatiile de urgenta În
Bucuresti este un proiect care poate sa ajunga pâna la ordinul a 60 
70 mii de euro, inclusiv ceea ce Înseamna baza de date fiscale, nu as
putea sa cuantific În momentul de fata proiectul. Deci toate aceste
proiecte de informatizare atât a Primarie Municipiului Bucuresti, dar si
a Bucuresti-ului În ansamblu de informatizare, În ideea de culegere
de date, avem de asemenea harta spatiala care trebui abgradata
permanent, sunt informatii, tot ce Înseamna bazele de date
municipale, ele trebui sa reprezinte un instrument care sa fie la
Îndemâna oricui, oricarei autoritati care vrea sa functioneze pe
teritoriul municipiului Bucuresti de la Guvern pâna la ultimul agent
economic si toate aceste lucruri trebuiesc facute Într-o coordonare.
Sunt proiecte ample care pe unele Încercam sa le finantam prin
fondurile structurale, sigur s-ar putea ca din aceasta suma alocata o
parte sa realizam o economie. Nu avem garantia ca toate pot fi
finantate din fondurile structurale, Înca nu stim exact daca chiar toate
vor Îndeplini criteriile de eligibilitate pe aceste fonduri structurale, dar
toate trebuiesc facute. De aceea suma alocata, e posibil ca În
executie sa nu consumam toti banii dar sunt proiecte extrem de utile
si as spune eu prioritare pentru municipalitate. Suntem printre
putinele capitale europene care nu avem accesat sistemul de
management al situatiilor de urgenta, este o prioritate absoluta pentru
Bucuresti, de aceea se si intervine greu si de catre salvare si de catre
pompieri În situatii delicate, nu avem Înca un sistem bine pus la punct
de catre municipalitate. Toate aceste lucruri, evident ca fiecare
cheltuiala se face În mod justificat pe baza prevederilor legale.
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Domnul consilier aeneral Tanase Antonel
Domnule Primar General ceea ce ar trebui sa întelegem cu totii

din acest capitol este ca nu avem o fundamentare exacta, corecta a
sumei. Este o suma estimativa, pusa asa de niste istorici acolo. Dar o
întrebare concreta pe care v-o adresez eu acum este: ati alocat
402.000.000 lei la capitolul învatamânt reabilitarea infrastructurii
educationale pentru creditul BEI. Puteti sa îmi spuneti care este
situati actuala si daca anul acesta terminam acest program care
dureaza de 5 ani?

Domnul Primar General Adriean Videanu

Domnule expert economic, hai sa îti spun pe întelesul dumitale.
Un buget se constituie din venituri si cheltuieli. La venituri ai veniturile
proprii ale municipalitatii si veniturile din împrumuturi, sau din alte
surse care pot fi fonduri europene, nu sunt fonduri proprii ale
Municipiului Bucuresti, vorbim ca oameni care întelegem acest lucru,
inclusiv bugetul de scoli este bugetul din împrumuturi pe BEI. Deci
orice buget al oricarei institutii si întelegeti sa cititi un buget sunteti
consilieri generali de 4 ani se constituie din venituri si cheltuieli. La
partea de venituri ai veniturile proprii, care sunt 3,2 miliarde de euro
plus veniturile din împrumuturi, din credite externe, din emisiunea de
obligatiuni, din fondurile structurale pe care le anticipam.

Domnul consilier aeneral Tanase Antonel
Întrebarea era când se termina acest program domnule primar?

Domnul Primar General Adriean Videanu

Multumesc, este o alta întrebare, nu sunt pregatit sa va
raspund la aceasta întrebare.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Oprisan si va rog daca aveti alte amendamente de

facut ulterior în ceea ce priveste bugetul pe care îl voi supune dupa
aceea la vot.

Domnul consilier aeneral Oprisan Ion
Domnule primar având în vedere ca, Consiliul General voteaza

În cunostinta de cauza cred ca era corect ca tot ce ne-a spus
doamna Raicu si sa ramâna asa, ceea ce ati completat
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dumneavoastra sa ramâna asa, sa fie trecut toate proiectele pentru
care se cheltuieste aceasta suma. Mi se parea absolut corect ca sa
nu se poata face nici o schimbare a acestei sume ulterior.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Puneti mâna si cititi, aveti absolut toate proiectele care stau la
baza fundamentarii bugetului. Aceea este o sinteza, dumneata esti
consilier general Îti stau directorii la dispozitie tot timpul.

Domnul consilier qeneral Pop Romeo
As dori sa fac o modificare punctuala, as vrea sa scoatem de la

art. 20.30 de la ARCUB suma de 5.500.000 lei si sa trecem la Clubul
Sportiv, marirea subventiei la Clubul Sportiv al Municipiului Bucuresti
pentru organizarea unei mari competitii sportive, de asemenea tot În
bugetul .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
Aceasta suma unde este alocata? De unde o luam?

Domnul consilier qeneral Pop Romeo
Deci sa se mareasca subventia la Clubul Sportiv.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Si de unde provine?

Domnul consilier qeneral Pop Romeo
De la ARCUB, cap. 20.30, alte cheltuieli

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
5.500.000 lei transferati la Clubul Sportiv.

Domnul consilier qeneral Pop Romeo
Introducerea tot la Clubul Sportiva capitolului" Venituri proprii",

care nu exista În clipa aceasta si sa spunem o suma de 200.000 lei la
venituri proprii, nu exista capitolul În clipa aceasta, sa inventam acest
capitol. La Clubul Sportiv ei nu au venituri proprii În clipa aceasta
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
A si crearea pozitiei de venituri proprii din cadrul Clubului

Sportiv.

Domnul consilier qeneral Pop Romeo
Putem sa punem 200.000 lei acolo.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci 200.000 lei domnule Pop?

Domnul consilier qeneral Pop Romeo
Venituri proprii la Clubul Sportiv, multumesc.

Domnul Primar General Adriean Videanu

As vrea sa fiu eu putin mai explicit, I-as ruga pe domnul
director Buzduga daca poate veni putin lânga mine. Va rog. Deci
transferul de la capitolul 20.30 de la ARCUB a acestei sume În
bugetul Clubului Sportiv Municipal Bucuresti este ca urmare a unei
discutii pe care am avut-o cu Federatia Româna de Box si liderii de
grupuri de consilieri stiu acest lucru, pentru organizarea
evenimentului meciului pentru titlul mondial al lui Adrian Diaconu.
Clubul Sportiv Municipal Încheind pe baza bugetului, un protocol cu
Federatia Româna de Box, aceasta fiind institutia abilitata sa faca, ,
acest lucru.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte amendamente la primul punct?

Domnul Primar General Adriean Videanu

L-am consultat pe domnul director Buzduga si dânsul Îmi spune
ca suntem de acord cu amendamentul domnului consilier Romeo
Pop, inclusiv la veniturile proprii de trecut suma de 200.000 RON.

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Domnule Primar General, am si eu o nelamurire poate reusiti sa

ma ajutati, la Administratia Gradina Zoologica vad ca a crescut
bugetul cu aproximativ 30%, În conditiile În care mai mult de jumatate
din animale Gradinii Zoologice au murit În ultimii doi ani nu vad de ce
ar creste bugetul la Gradina Zoologica mai ales ca daca tin minte
foarte bine lunile trecute conducerea Gradinii Zoologice declara ca
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datorita nu stiu carui primar, cred ca primarului Sectorului 1, nu a
putut sa faca investitii pe care le-a avut planificate pe anul trecut. Vad
ca se aloca din nou niste bani pentru investitii, este vorba de 200.000
lei, În conditiile În care ar putea sa Îi foloseasca pe cei de anul trecut,
nu? Daca tot nu a facut nici o investitie. Vreau sa va spun ca nu se
justifica marirea sumei deoarece efectivul de animale a scazut
dramatic si sunt date confirmate si În raportul pe care vi l-am facut
atunci când am facut acel raport al consilierilor si poate puteti justifica
de ce a crescut totusi suma cu 30%. Iar la Circul Gobus aceeasi
problema pe care a pus-o si colegul meu nu se justifica acea crestere
de aproape 50%, de ce va spun acest lucru În primul rând am Înteles,
Îmi spuneti daca este corect, am citit si eu În presa, ca doamna
director de la Circul Globus vrea sa achizitioneze nu stiu ce masini cu
care sa plimbe animalele prin tara, este adevarat?

Domnul Primar General Adriean Videanu
Va raspund imediat la ambele Întrebari.

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Daca stiti noi am semnat acea Conventie a drepturilor

animalelor, pe care a ratificat-o si România, cu Uniunea Europeana
În care acest lucru este interzis În Uniunea Europeana, deci aceste
animale nu au voie sa fie plimbate ca la bâlci ca În secolul XVIII,
plimbate prin tara În niste custi, improprii zic eu, gândindu-ne la
drepturile animalelor. Deci daca este adevarat ca pentru acest lucru
s-au suplimentat fondurile la Circ. Multumesc.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Am sa Încerc sa va raspund foarte scurt legat de Gradina

Zoologica, cred ca mai importanta este securitatea oamenilor, dar si
a animalelor În egala masura, de aceea investitiile care trebuie facute
acolo si care din pacate nu s-au facut anul trecut datorita unor
atitudini absolut incorecte, speram ca În fata exemplului dat cu
pantera care a scapat sa se dea autorizatiile de constructie, astfel
Încât sa se asigure securitatea atât a vizitatorilor, dar si a animalelor,
asta prevede majorarea investitiei, investitii care nu au putut fi facute
din ratiuni pe care nu are rost sa le mai discutam În momentul de
fata. Legat de Circul Globus, aceasta este singura institutie de cultura
de profil din România, repet, din România chiar daca este În
subordinea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, spectacolele
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pe care le realizeaza la solicitarea foarte multor comunitati din tara,
Circul trebuie sa aiba posibilitatea sa ofere acest spectacol cultural
mai multor comunitati din aceasta tara si trebuie aceasta dotare care
înteleg ca prin anii 90 si nu este treaba mea sa analizez acum, nu a
mai fost returnata În urma unui turneu realizat În Egipt Înainte de 89
sau În jurul anilor 90.Nu are dotarea necesara sa faca acest lucru, se
refera numai la o dotare minimala astfel Încât Circul Globus sa poata
sa realizeze spectacole În turnee pe timp de vara pa litoral, În alte
perioade În comunitatile care solicita acest lucru si cred ca
municipalitatea nu greseste daca face o investitie completa În
aceasta institutie. Multumesc., ,

Domnul consilier Qeneral Petrovici Octavian
Nu va suparati, nu mi-ati raspuns la Întrebare domnule Primar,

deci În primul rând reparatiile la Gradina Zoologica se pot face fara
autorizatie de constructie, deci ca sa repare un gard, dumneavoastra
ati spus de pantera, deci acolo s-a dovedit ca a fost vorba de
incompetenta, ca sa cârpeasca un gard nu este nevoie de autorizatie.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Va rog sa va reparati dumneavoastra gardul acasa fara
autorizatie si trimit eu Inspectia.

Domnul consilier Qeneral Petrovici Octavian
Este un gard În interiorul incintei, nu este un gard exterior. Luati

Legea 50 si cititi.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Nici la dumneavoastra În casa nu aveti voie sa faceti investitii., "

Domnul consilier general Petrovici Octavian
Nu este adevarat, doar daca modificati, domnul primar mai citim

si noi sa stiti. Luati Legea 50 si o sa vedeti ca nu este nevoie de
autorizatie de constructie daca faci doar reparatie, deci doar daca
schimbi configuratia initiala, deci daca eu Îmi fac În casa o varuiala
sau Îmi repar un geam sau Îmi repar un gard nu Îmi trebuie
autorizatie de constructie si mai consultati-va.
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Domnul Primar General Adriean Videanu

Domnule Petrovici, deci acolo nu este nevoie de reparatie,
acolo este nevoie de consolidare.

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Ba da. Acolo trebuia reparata o plasa care s-a rupt din cauza

incompetentei si s-a ajuns .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domul Petrovici, vorbim de bugetul pe anul 2008, daca se

poate, va rog frumos.

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Este vorba de buget, pentru ca noi dam bani mai multi unor

persoane incompetente datorita carora, exact cum spuneati, a fost
pusa În pericol viata oamenilor. Daca murea un om atunci a-ti fi lut
masuri? Deci aceasta este problema, fiindca nu a-si luat nici o
masura .....

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnule Director Buzduga, daca se poate, va rog frumos sa

veniti la microfon dupa ce termina domnul Petrovici.

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Doamna presedinte, vorbeam si eu, deci va rog sa ma lasati sa

termin daca sunteti politicoasa si civilizata. Deci vreau sa va spun un
singur lucru .....

Doamna presedinte Cosma Roxana
Câta eleganta!

Domnul consilier qeneral Petrovici Octavian
Doamna, va rog frumos, deci acolo este vorba de protectia unor

persoane care sunt puse politic, care În urma multor sesizari de
incompetenta, domul primar nu a luat nici o masura si ca sa stie ca
de multe ori m-au Întrebat cei din presa de ce Consiliul General nu
face nimic? Fiindca Consiliul General nu mai are dreptul, fiindca a-ti
avut grija sa modificati Legea 215, nu mai are dr~[1umeasca si
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sa demita conducatorii acelor unitati, care culmea, sunt în subordinea,
Consiliului General, deci dumneavoastra ar fi trebuit sa luati masuri,

când vi s-au sesizat acele incompetente de care vorbim: si moartea
elefantului si moartea panterei si toate acele lucruri care s-au
întâmplat la Gradina Zoologica. Acum le dati bani mai multi si îmi
spuneti ca vreti sa le dati bani pentru a nu se mai întâmpla acest
lucru, dar ce masuri a-ti luat împotriva acelor conducatori care sunt
incompetenti?

Domnul Primar General Adriean Videanu

Deci eu nu iau masuri pe baza unor constatari pe care le faceti
dumneavoastra, domnule Petrovici ascultati-ma, fiti civilizat ca a-ti" ,

facut apel la asa ceva. Eu am sesizat Auditul si pe baza raportului de
Audit iau masurile. Aceasta este institutia si calea de urmat, nu pe ce
Îmi spuneti dumneavoastra subiectiv, ca aveti o chestie subiectiva
acolo.

Domnul consilier qeneral Pop Romeo
Vreau sa fac si eu doua remarci. Domnul consilier, aveti în

Comisia de Cultura un consilier cu care m-am certat efectiv ca vroia

sa dam mai multi bani la circ si eu vroiam mai putin. Deci domnul
Florescu care este reprezentantul dumneavoastra în Comisia de
Cultura vroia sa dam cu 100 de miliarde mai mult si dumneavoastra
spuneti ca am dat prea mult la circ. Vreau sa va spun în legatura cu
acest proiect, este foarte bine fundamentat În clipa asta este mult
redus, lor li s-au dat fata de cerinte cu minus 120 de miliarde, este un
proiect care aduce aceasta unitate de turneu a Circului la nivelul unui
circ unitati de turneu din Germania, deci am avut un model, l-am
redus, iar crearea unitatii de turneu dincolo de faptul ca un spectacol
este rentabil daca îl prezinti la sediu de câteva ori si pe urma mai faci
si un turneu În tara cu el, În acest fel se deschide calea ca Circul sa
se autofinanteze în urmatorii ani. De asemenea s-a pus problema
plimbarii circului În strainatate, având foarte multe invitatii În
strainatate si având spectacole de calitate, Încercând sa impunem
miscarea de la Bucuresti În strainatate prin onorarea tuturor invitatiilor
pe care le avem. Ele sunt facute în stasuri internationale, este voie sa
circule În anumite conditii cu animale nu numai În tara, ci si În
Europa, domnul consilier va spun eu. Eu sunt prost informat,
dumneavoastra ..... si mai vreau sa mai spun ceva În ceea ce
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consilier, pe Legea 50, dar si avizul acela trebuie obtinut. Daca va
faceti o reparatie prin casa va trebuie un aviz.

Domnul director Buzduga Dumitru
Permiteti-mi sa fac o precizare, o explicatie sa dau În legatura

cu cheltuielile Gradinii Zoologice. Nu vorbim de competenta,
incompetenta si alte accidente care s-au întâmplat acolo, dar Gradina
Zoologica nu a avut doar 4 animale si doua au murit si au ramas
50o/q, asta este ca o paranteza. Unde cresc cheltuielile, ne uitam.
Acele animale care sunt acolo trebuie sa manânce, sa avem hrana
pentru animale, preturile cresc, trebuie sa le asiguram, bugetul
creste, sunt 100 si ceva de salariati care au salarii si acelea cu 5%
cât da Guvernul, trebuie sa creasca si este o influenta. Cheltuieli de
întretinere, apa, canal, ce este acolo, gunoi, iar la investitii sunt alte
dotari. Sunt dotarile pentru bucataria animalelor, pentru mai stiu eu
ce este acolo, deci nu este vorba de ce creste, dar si de ce creste. Sa
ne uitam În structura cheltuielilor si sa vedem de ce creste acolo. Pe
fiecare categorie de cheltuieli reprezentata cresterea si care se poate
explica.

Domnul consilier general Florescu Draqos
De fiecare data când discutam bugetul Municipiului Bucuresti

ne-am învatat sa taiem bani de la Circ. Circul este o institutie de elita, ,
dupa parerea mea, deci parerea mea mi-o mentin, aceea de ieri dinft '

Comisia de Invatamânt, sa nu luam bani de la Circ. Eu o consider ca,

este un management foarte bun, banii au fost foarte bine investiti si
se vede clar calitatea spectacolelor.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Sustineti proiectul de buget la pozitia respectiva? Domnul

consilier va rog.

Domnul consilier qeneral Sorin Purcarea
Am sa ÎI rog pe domnul Romeo Pop sa Îmi raspunda la

întrebare, mie mi se pare, cred ca nu am înteles bine, ma refer la
suma pe care dânsul a propus sa fie retrasa de la ARCUB si .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
3.500.000 lei.
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Domnul consilier qeneral Sorin Purcarea
5.500.000 ron . Este corect domnul? Nu as vrea sa se

înteleaga din asta ca as fi împotriva ca Municipalitatea sa se
angreneze în sustinerea unor manifestari sportive, dar domnul Pop,
organizarea meciului de Cupa Davis Franta - România la Sibiu a
costat 450.000 euro. Este adevarat ca municipalitatea va sustine cu
1.500.000 euro organizarea acestei gale de box? Va rog sa îmi
raspundeti.

Domnul consilier qeneral Zatreanu Dan
Domnule coleg, este adevarat, este 1.500.000 euro pentru ca

nu este un singur meci, este o gala internationala cu 7 meciuri. Din 3
fosti campioni mondiali si sunt meciuri care acesti boxeri au toti
bursa. Deci sunt 7 meciuri. În plus fata de asta trebuie cazari pentr~
tot Staff-ul care vine cu acesti boxeri, transportul si asa mai departe,
deci nu este pentru o gala. În Satele Unite, când se face o asemenea
Gala si presa stie, este în jur de 10 miI. o gala. Deci de aceea este
numai un milion jumatate si nu sunt 10 miI., deci totul a fost dramuit.
Nu este un singur meci. Asta trebuie sa fie foarte clar. Domnule coleg
aici este un titlu mondial, România Franta era un meci de turul 1,

Cupa Davis. Aici este un meci pentru titlul mondial la cea mai
importanta categorie WBC.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Stimati colegi, haideti sa lamurim si acest aspect. Vreau sa stiti
ca punerea centurii în joc de catre campionul nostru mondial Bute a
fost iarasi un subiect de discutie. Liderii de grupuri de consilieri stiu
acest lucru, municipalitatea Montreal este cea care organizeaza
meciul lui Bute si ea este cea care suporta cheltuielile privind
organizarea acestui eveniment. Din pacate nu am putut sa îl facem
noi, costurile fiind foarte mari. În momentul de fata, consultându-ma
cu liderii grupurilor de consilieri, am zis ca este bine ca
municipalitatea sa creeze un eveniment si sa ofere perspectiva unui
român de a putea deveni campion mondial la o anumita categorie În
versiunea WBC. Sigur, acest lucru este de discutat, de evaluat, eu
cred ca Bucurestiul are nevoie de astfel de evenimente si cred ca nu
este un efort prea mare sa sustinem organizarea unei astfel de gale.
Sigur, vom Încerca, ca, nu am evaluat Înca si nu am putut pune la
punct partea de venituri, tot ce înseamna drepturi de televiziune,
drepturile de publicitate, sigur ca vor fi ale munic1paljtatii, dar sper ca
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aceasta comisie din consilieri pe care împreuna o sa o stabilim si
care va gestiona evenimentul sa poata sa dea într-un timp rezonabil
si care sunt veniturile pe care municipalitatea dincolo de imaginea pe
care si-o creeaza o sa le aiba. Multumesc.

- aplecat doamna consilier general Alina Moise-

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte amendamente la bugetul pe 2008? Daca nu, va supun la

vot amendamentul propus de colegul nostru domnul consilier Pop,
acela de transferare de la capitolul 20.30 a sumei de 5.500.000 ron,
de la ARCUB la Clubul Sportiv. Cine este pentru? 25 voturi,
împotriva? 3 voturi ( Tanase A., Paliga S., Baleanu D.), abtineri? 6
voturi ( Berghes C., Purcarea S., Ioan A., Bancila M., Oprisan 1.,
Petrovici O.).

Acest amendament a fost votat.

Urmatorul amendament al domnului Pop, acela de introducere
ca si pozitie în cadrul Clubului Sportiv acela de venituri proprii si
alocarea sumei de 200.000 ron. Cine este pentru? prevederea sumei
de 200.000 ron, 25 voturi, împotriva? 1 vot ( Paliga S.), abtineri? 8
voturi ( Tanase A., Oprisan 1., Berghes C., Ioan A., Bancila M.,
Baleanu D., Purcarea S., Petrovici O.).

Acest amendament a fost votat.

Va supun la vot proiectul de hotarâre privind aprobarea
bugetului propriu al Municipiului Bucuresti pe anul 2008 cu
amendamentele votate anterior. Cine este pentru?26 voturi,
împotriva? 6 voturi ( Tanase A., Paliga S., Purcarea S., Ioan A.,
Bancila M., Oprisan 1.),abtineri? 2 voturi ( Petrovici O., Berghes C.).

Acest proiect de hotarâre a fost votat.

Trecem al urmatorul punct de pe ordinea de zi privind
proiectul de hotarâre pentru realizarea si amplasarea panourilor
de înstiintare privind unele masuri pentru avertizarea populatiei
din zonele expuse riscului seismic.

Da domnul consilier va rog.
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Domnul consilier qeneralloan Aurelian
Dupa art.1 se vor introduce 2 articole noi, art.2 si art.3 care vor

avea urmatorul continut:,

Art.2 Obligatia prevazuta la art.1 va fi adusa la Îndeplinire de
consiliile locale ale sectoarelor 1-6 ale Municipiului Bucuresti, dupa
transmiterea catre directiile de specialitate din cadrul P.M.B a
rapoartelor de expertiza tehnica privind Încadrarea cladirilor de locuit
În clasa 1 de risc seismic.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Dar, oricum, În art.1, fac o paranteza, s-a consemnat ca se

deleaga consiliile locale ale sectoarelor, atributiile privind realizarea si
amplasarea.

Domnul consilier qeneralloan Aurelian
Dupa transmiterea expertizelor, asta este ideea În art.2,

expertizele se transmit la sectoarele 1,2,3,5,6 si 4. si art.3: Se
deleaga consiliilor locale ale sectoarelor 1-6 ale Municipiului
Bucuresti atributiile privind realizarea expertizelor tehnice privind
Încadrarea cladirilor de locuit În clasa 1 de risc seismic, precum si a
masurilor ale acestora conform prevederilor O.G.20/1994,
republicata. Celelalte articole vor fi renumerotate corespunzator.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci, În ultimul amendament propus de dumneavoastra exista

si cadrul legal prin care putem sa facem acest. .....

Domnul consilier qeneralloan Aurelian
Desigur. E O.G. nr20/1994.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma
Alte amendamente la acest proiect? Nu. Va supun la vot

amendamentul propus de catre colegul nostru, cel mentionat anterior.
Cine este pentru? 10 voturi (Tanase A., Oprisan 1., Berghes C., Ioan
A., Bancila M., Baleanu D., Purcarea S., Petrovici O., Paliga S.,
Florecu D.). , Împotriva? O voturi, abtineri? 26 de voturi.

Aceste amendamente nu au trecut.
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Supun la vot proiectul de hotarâre pentru realizarea si
amplasarea panourilor de înstiintare privind unele masuri pentru
avertizarea populatiei din zonele expuse riscului seismic

Cine este pentru? 26 de voturi, împotriva? 1 vot ( Oprisan 1.),

abtineri? 6 voturi( Tanase A., Ioan A., Bancila M., Baleanu D.,
Purcarea S., Florescu D.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct de ordinea de zi proiect de
hotarâre privind unele masuri referitoare la organizarea la
Bucuresti a Summitului NATO, respectiv coordonarea de catre
Politia Comunitara a Municipiului Bucuresti a efectivelor de,
politisti comunitari din structurile Politiei Comunitare a
Sectoarelor 1 - 6, participante la activitatile specifice organizate
În perioada 29.03.2008 - 06.04.2008

Cine este pentru? 34 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi.
Acest proiect de hotarâre a trecut
Rog toate persoanele prezente în sala sa voteze.

Trecem la urmatorul punct de ordinea de zi proiect de
hotarâre privind Înfiintarea Biroului management proiecte cu
finantare internationala, ,

Cine este pentru? 27 de voturi, împotriva? 4 voturi ( Tanase A.,
Paliga S., Oprisan 1., Berghes C.), abtineri? 3 voturi ( Purcarea S.,
Ioan A., Bancila M.).

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct de ordinea de zi proiect de
hotarâre privind transmiterea din administrarea Consiliilor
Locale ale sectoarelor 2, 3 si 6 În administrarea Administratiei,
Lacuri, Parcuri si Agrement Bucuresti a unor amplasamente
pentru plantarea de arbori si amenajarea de spatii verzi publice

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Domnule Primar, în calitate de consilier general v-am adus la

cunostinta semnarea de contracte de asociere, lucruri pe care le face
numai Consiliul General al Municipiului Bucuresti, si v-am pus si la
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dispozitie trei astfel de contracte de asociere Între ALPAB si firme
sau cetateni privati, vreau sa va spun ca pâna În momentul de fata, În
decurs de 6 luni de zile, acest control pe care trebuia sa-I efectuati la
ALPAB, daca contractele mai sunt În stare de functionare sau nu,,
absolut deloc nu s-a facut, iar dumneavoastra veniti În momentul de,

fata, mai dati o activitate pe teritoriul Municipiului Bucuresti unei
administratii a Consiliului General, verificata de C.G.M.B, În,
subordinea C.G.M.B, spuneti dumneavoastra În care nu ati luat niciun
fel de masura la interpelarea, În scris, depusa de mine.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Domnule consilier general, pe baza interpelarii dumneavoastra,

de 2-3 luni de zile se desfasoara o misiune de audit la ALPAB, o
misiune de audit complexa, auditul desfasoara actiuni de audit la
toate institutiile si pe baza sesizarilor dumneavoastra, eu nu pot sa
iau de bun ce Îmi spuneti dumneavoastra, sesizarea, sigur e o
sesizare, ea trebuie verificata de institutiile abilitate ale Primariei,
Capitalei, si se desfasoara misiunea de audit, si când se va finaliza,
veti primi raspunsul misiunii de audit. Legat de proiectul În cauza,
ascultati-ma, stati jos, nu va enervati, ca Îmbatrâniti repede, domnule
consilier general proiectul În cauza nu face altceva decât sa duca la
Îndeplinire o hotarâre de consiliu pe care noi am aprobat-o aici
privind plantarea a 200.000 de platani, În acest oras, Vrem sa marim
spatiul verde, nu? Vrem sa crestem calitatea spatiului public al
acestui oras. Cu primariile sectoarelor 2,3 si 6 ALPAB-ul a identificat
niste locatii, nu aducem atingere intereselor primariilor de sector
liberale care în sfârsit, nu au vrut sa dea aceste spatii, sa vedem cum
le vor întretine si o sa aratam bucurestenilor diferenta de Întretinere a
spatiilor verzi, rugamintea este la dumneavoastra sa aprobam acest
proiect, sa putem duce la Îndeplinire proiectul pe care Împreuna l-am
votat aici, nu vizeaza decât cresterea calitatii spatiului public urban si
ducerea la îndeplinire a plantarii celor 200.000 de platani pe care i
am votat aici si pentru care am alocat bani În buget, va rog frumos,
restul putem sa stam de vorba, va astept la mine sa discutam pe
misiunea de audit, discutam si cu contractele pe care le-ati sesizat,
discutam tot.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Nu m-ati convins, stampila ALPAB si semnatura directorului era

pusa pe contractele pe care vi le-am
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lucru nu e de sesizat În momentul de fata un audit, e de sesizat DNA-,
ul.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Domnule consilier general, daca auditul sesizeaza ce spuneti
dumneavoastra, sesizez eu DNA-ul, nu astept pe nimeni, am
obligatie legala sa fac chestia asta.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Aveti talentul sa dirijati atentia în alte domenii, prin domnul

Oprisan, este altceva ca s-au întâmplat niste lucruri acolo, pe care
dumneavoastra le sesizati, sa vedem daca s-au si Întâmplat, acolo e
problema ca o persoana sau doua au facut niste greseli, dupa
parerea dumneavoastra, dar noi vorbim de altceva, aceea e o
structura care poate întretine foarte bine niste spatii verzi si poate
duce la îndeplinire acel proiect de hotarâre pentru care am alocat
banii, deci nu are legatura ce spuneti dumneavoastra cu ce vrem sa
votam acum, si pentru a îmbunatati viata în Bucurestiul asta ar fi bine
sa votati, altfel este alta gândire, evident.

Domnul consilier Qeneral Florescu DraQos
Domnule Primar General, întru totul de acord cu

dumneavoastra, am rugamintea sa invitati si consilierii generali când
veti planta primii arbori acolo, alaturi de dumneavoastra si pe cine
veti mai invita. Indiferent de apartenenta politica.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Promit, domnule Florescu.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Supun la vot proiectul de hotarâre.
Cine este pentru? 28 de voturi, împotriva? 1 vot ( Paliga S.),

abtineri? 6 voturi ( Tanase A., Berghes C., Purcarea S., Oprisan 1.,

Bancila M., Baleanu D.).
Acest proiect de hotarâre nu a trecut
Domnule secretar doua treimi sunt 28 sau 29 de voturi.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Stiti si dumneavoastra foarte bine, 29, nu s-a modificat nimic.
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci, acest proiect nu a trecut.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Va multumesc, domnilor colegi liberali

Domnul consilier Qeneral Constantin Barna Stelica
Vroiam sa spun colegilor liberali ca alianta PNL-PSD

functioneaza perfect, dupa ce ca nu si-au prezentat optiunea pentru a
participa la acest proiect nici nu l-au votat. PSD a plecat, gânditi-va!

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnule Oprisan, nu v-am refuzat ori de câte ori ati vrut sa

luati cuvântul, va rog frumos sa respectati aceasta regula în consiliul

Trecem la urmatorul punct de ordinea de zi proiect de
hotarâre privind transmiterea În administrare a "Complexului de
Recuperare Neuropsihomotorie Panduri" situat În Sos. Panduri
nr. 22, sector 5

Cine este pentru? 28 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 8
voturi( Tanase A., Oprisan 1., Berghes C., Ioan A., Bancila M.,
Baleanu D., Purcarea S., Paliga S.).

Acest proiect de hotarâre nu a trecut

Trecem la urmatorul punct de ordinea de zi privind schimbul
de proprietati Între terenul În suprafata de 374,89 mp.,
proprietate a domnului Paraschiv Tudor, situat În Str. Veteranilor
nr. 11, sector 6 si terenul În suprafata de 374,89 mp., apartinând
domeniului privat al municipiului Bucuresti

Cine este pentru? 32 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1

vot ( Petrovici O.)
Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct de ordinea de zi privind atribuirea
În folosinta gratuita a unui teren, apartinând domeniului privat al
municipiului Bucuresti, situat În Calea Dudesti/Str. Stan Judetul,,
sector 3, În suprafata de 286,45 mp., pentru edificarea unei
biserici ortodoxe
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Cine este pentru? 32 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1
vot. ( Petrovici O.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul proiect de hotarâre pe ordinea de zi
privind atribuirea În folosinta gratuita a terenului aferent zonei II,
În suprafata de 11330 mp., situat În Sos. Vitan Bârzesti nr. 20
(fosta Sos. Oltenitei nr. 219), sector 4, Bucuresti, Agentiei
Nationale pentru Locuinte În vederea construirii de locuinte

Am sa rog presa ca data viitoare sa paraseasca sala pe partea
cealalta.

Domnul consilier Qeneral Mircea Valentin
Doamna presedinte, stimati colegi, este un proiect bun, dar as

vrea sa va arat câteva probleme, mai bine zis neciaritati de ordin
juridic, v-am spus este un proiect foarte bun cu suprafata destul de
mare iar în aceasta zona Sos. Oltenitei si Vitan Bârzesti sunt câteva
zeci de notificari pentru care nu s-a facut nici acum suprapunerea,
deci identificarea cu locatia actualizata si riscam sa asezam acest
proiect, sa dam un teren pe un butoi de pulbere, legal., când avem
cunostinta nu putem deloc sa-I transferam, când avem neciaritati
suntem obligati sa solicitam Directiei de specialitate sa faca aceasta
suprapunere si de abia dupa aceea sa-I supunem la vot în consiliu.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci propunerea dumneavoastra este .

Domnul consilier Qeneral Mircea Valentin
De amânare dar cu aceasta misiune data Directiei de Evidenta, ,

Patrimoniu, sa faca în cât mai scurt timp suprapunerile necesare.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Supun la vot propunerea colegului nostru de a amâna acest

proiect de hotarâre.
Cine este pentru? 25 de voturi, împotriva? 1 vot ( Oprisan 1.),

abtineri? 6 voturi ( Petrovici O., Tanase A., Baleanu D., Paliga S.,
Purcarea S., Ioan A.).

Acest proiect de hotarâre a fost amânat.
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Trecem la urmatorul proiect de hotarâre pe ordinea de zi
privind transmiterea În folosinta gratuita, pe termen de 30 ani,
Federatiei "SANITAS" din România, a imobilului situat În Str.,
Vasile Lascar nr. 16, sector 2 si abrogarea HCGMB nr.
314/20.11.2003

Cine este pentru? 25 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 7
voturi ( Berghes C., Tanase A., Baleanu D., Paliga S., Purcarea S.,
Ioan A., Oprisan 1)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
documentatiei tehnico - economice si a indicatorilor tehnico -,
economici aferenti proiectului "Pasaj subteran Piata Sudului"

Cine este pentru? 25 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 8
voturi ( Berghes C., Tanase A., Baleanu D., Paliga S., Purcarea S.,
Ioan A., Oprisan 1.,Bancila M.).

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
documentatiei tehnico - economice si a indicatorilor tehnico -,
economici aferenti proiectului "Supralargire strada Avionului si
strapungere Între Soseaua Pipera si Limita administrativa"

Cine este pentru? 24 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi ( Florescu D., Tanase A., Paliga S., Purcarea S., Bancila M.)

Acest proiect de hotarâre a trecut
- domnul consilier Petrovici O. nu si-a exprimat votul-

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
modificarea anexelor nr. 1, 2 si 9 ale H.C.G.M.B. nr. 22/2006
privind aprobarea documentatiei tehnico - economice a
obiectivului de investitii "Modernizare strazi cu linii de tramvai",

Cine este pentru? 24 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi ( Florescu D., Tanase A., Paliga S., Purcarea S., Bancila M.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

- domnul consilier Petrovici O. nu si-a exprimat votul-
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
modificarea si completarea H.C.G.M.B. nr. 156/19.06.2007 privind
infiintarea Clubului Sportiv Municipal Bucuresti, institutie
publica În subordinea Consiliului General al Municipiului
Bucuresti

Domnul consilier Qeneral Zatranu Dan
Am un amendament, vreau sa adaugam la art.7 paragraful 4.5

din ROF, Clubul Sportiv Municipal poate organiza evenimente
sportive singur si/sau În asociere/colaborare, etc., cu persoane
juridice din tara si/sau strainatate. Paragraful asta este facut special
pentru meciul de box, în mod special pentru meciul de box.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cos ma.
Alte amendamente? Nu.
Supun la vot amendamentul domnului consilier general

Zatreanu.

Cine este pentru? 26 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 4
voturi ( Berghes C., Ioan A., Paliga S., Bancila M.).

Acest amendament a fost votat.

Supun la vot proiectul de hotarâre cu amendamentul votat
anterior.

Cine este pentru? 26 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi. (Oprisan 1.,Baleanu D., Berghes C., Paliga S., Petrovici O.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
modificarea si completarea HCGMB nr. 235/2005 privind
administrarea retelei stradale principale si a lucrarilor de arta din
municipiul Bucuresti

Cine este pentru? 26 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 6
voturi (Berghes C., Ioan A., Paliga S., Bancila M., Purcarea
S.,Oprisa 1.).

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
documentatiilor tehnico - economice si indicatorilor tehnico -,
economici aferenti, pentru un numar de 24 de strazi prevazute În
HCGMB nr. 235/2005
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Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Sunt doua hotarâri: 235, 235, 2005,2005, se refera la doua

puncte diferite modificam hotarârea prin doua hotarâri când se poate
modifica prin aceiasi hotarâre? Referitor la interese, domnule
consilier, cred ca În momentul de fata printre dumneavoastra este o
persoana care are interesul modificarea indicatorilor tehnico
economici si care a votat.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Suntem la punctul 19, privind aprobarea documentatii lor

tehnico - economice si indicatorilor tehnico - economici aferenti,
pentru un numar de 24 de strazi prevazute În HCGMB nr. 235/2005

Cine este pentru? 24 de voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi ( Oprisan 1., Purcarea S., Ioan A., Paliga S., Bancila M.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
statului de functii pe anul 2008 al Clubului Sportiv Municipal
Bucuresti

Cine este pentru? 26 de voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 1
vot ( Berghes C.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Statutului, organigramei, numarului total de posturi, statului de
functii si Regulamentului de Organizare si Functionare ale
Agentiei Municipale de Eficientizare si Reglementare În
domeniul Energiei Bucuresti - AMEREB

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Liga Asociatiilor de proprietari HABITAT ne Înainteaza un

material a carei concluzie generala este urmatoarea: Concluzia
generala a dezbaterii publice din 14.09.2007, sustinuta si de
reprezentantii PMB la dezbatere a fost astfel, ca activitatea AMEREB
nu poate fi subordonata decât deciziilor Primarului General Întrucât În
acest fel s-ar favoriza lipsa de responsabilitate a Agentiei, lipsa de
transparenta a deciziei si monopolizarea acesteia, generând
ineficienta, ineficacitate si favorizându-se coruptia, deci reprezentatii
PMB au sustinut acest lucru, În momentul În care domnul Primar,
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General si dumneavoastra doamna presedinte, prezentati proiectul
de hotarâre spre votare, cine are dreptate, reprezentantii PMB sau
dumneavoastra?

Domnul consilier Qeneral Baleanu Dorin
As vrea sa va spun ca în comisia de Utilitati I acest proiect de

hotarâre a fost înaintat abia ieri, trebuia sa fie supus dezbaterii
publice, nu a fost supus si nu s-a acordat aviz favorabil. Va
multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Supun la vot propunerea domnului Oprisan, aceea de amânare

a acestui proiect de hotarâre.
Cine este pentru? 7 voturi ( Berghes C., Ioan A., Paliga S.,

Bancila M., Florescu O, Oprisan 1., Tanase A.), împotriva? 1 vot,
abtineri? 24 voturi.,

Propunerea de amânare nu a trecut.

Supun la vot proiectul de hotarâre.
Cine este pentru? 24 de voturi, împotriva? 4 voturi ( Oprisan 1.,

Paliga S., Ioan A., Baleanu O.), abtineri? 3 vot (Florescu O., Bancila
M., Berghes C.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Drumul Bercenarului, nr. 6,
sector 4.

Cine este pentru? 30 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1

vot ( Berghes C.).
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Margeanului, Nr. 117, sector 5.

Cine este pentru? 29 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi ( Petrovici O., Paliga S.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Nicolae Carar!tfil- Str. Alexandru
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Cine este pentru? 32 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut.

- a plecat domnul consilier general Dorin Baleanu-

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Oeparateanu nr. 27, sector 1

Cine este pentru? 28 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Sos. Vergului, nr. 59, sector 2

Cine este pentru? 27 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1
vot ( Tica Horatiu).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Cal. Serban Voda, nr. 213 - 217,
sector 4

Cine este pentru? 27 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 3
voturi ( Zatreanu D., Berghes C., Petrovici O.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Sos. Morarilor - B-dul. Basarabia 
Str. Baia de Arama, , sector 2

Cine este pentru? 29 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1
vot ( Zatreanu D.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Sos. Bucuresti - Târgoviste, nr. 320
- 42, Str. Nades, nr. 12 - 14, sector 1

Cine este pentru? 29 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Splaiul Independentei nr. 319 
Parcela Semanatoarea, Sector 6

Cine este pentru? 30 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Lainici, nr. 44 - 46, sector 1

Cine este pentru? 28 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Fulgerului, Nr. 3 - 5, sector 1

Cine este pentru? 26 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi ( Dumitrescu V., Petrovici O.).

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Dobrogeanu Gherea, nr. 150,
sector 1

Cine este pentru? 27 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Aleea Ciceu, nr. 7 A, sector 4.

Cine este pentru? 28 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi.

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - B-dul. Aviatorilor, nr. 47 - Str. Ion
Cantacuzino nr. 4, sector 1

Cine este pentru? 28 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1
vot ( Petrovici O.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

- a plecat domnul consilier general Ioan Aurelian-
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Trecem la urmatorul proiect de hotarâre privind aprobarea
Organigramei, numarului total de posturi, a statului de functii si
a Regulamentului de Organizare si Functionare ale Regiei
Autonome de Distributie a Energiei Termice - RADET

Cine este pentru? 27 de voturi, împotriva? 1 vot (Paliga S.),
abtineri? 1 vot( Oprisan 1.).

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul proiect de hotarâre privind colaborarea
institutiilor administratiei publice locale a Municipiului Bucuresti
la elaborarea studiului de fezabilitate pentru "Realizarea Bazei
de date fiscale la nivelul Municipiului Bucuresti"

Cine este pentru? 25 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1,

vot ( Oprisan 1.).

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul proiect de hotarâre privind transmiterea
terenului În suprafata de 1642 mp situat În Bucuresti, Intrarea
Casmalei nr. 3, sector 2, apartinând domeniului privat al
municipiului Bucuresti,din administrarea Consiliului General al
Municipiului Bucuresti În administrarea Consiliului Local al
Sectorului 2, În vederea construirii unui sediu al Politiei,
Comunitare a sectorului 2

Cine este pentru? 25 de voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi ( Berghes C., Oprisan 1., Paliga S., Bancila M., Petrovici O.).

Acest proiect de hotarâre nu a trecut

Trecem la urmatorul proiect de hotarâre privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal B-dul Bucurestii Noi nr. 111, sector 1

Cine este pentru? 28 de voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi ( Petrovici O., Florescu D.).

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul proiect de hotarâre privind participarea
municipiului Bucuresti la reteaua URBACTII -Centre Urbane 
dezvoltare durabila a zonelor urbane concentrate În jurul unor
centre de transport
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Cine este pentru? 25 de voturi, Împotriva? 1 vot ( Oprisan 1.)

abtineri? 3 voturi (Berghes C., Petrovici O., Florescu D.).
Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul proiect de hotarâre privind desemnarea
a trei consilieri generali ca reprezentanti ai Consiliului General al
Municipiului Bucuresti În Consiliul Administrativ al Clubului
Sportiv Municipal Bucuresti

Este vot de persoana, va rog sa faceti buletinele de vot. Va
supun votului ca comisia de validare sa fie egala cu comisia de
numarare a votului. Nu mai este comisie de validare.

Propuneri din sala, va rog.

Domnul consilier Qeneral Pirpiliu Stefan
Din partea grupului PDL - Dan Zatreanu.

Domnul consilier Qeneral Stan Nicusor
ÎI propun pe domnul consilier Victor lovici.

Doamna consilier Qeneral Cruceanu Elena
ÎI propun pe domnul consilier generallvascu Tiberiu.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Ale propuneri? Nu sunt. Pâna se vor Întocmi buletinele de vot si

pâna se va vota, invit sa ia cuvântul reprezentantul Asociatiei Cartea
Veche. Este În sala? Nu este În sala. Urmatoarea persoana care a
cerut cuvântul este domnul Toma Daniel. Este În sala? Da, domnule
Toma, va rog sa veniti la tribuna sa luati cuvântul. Rog pe colegii sa
si exercite votul.

Domnul Toma Daniel
Buna seara, doamnelor si domnilor, domnule Videanu. Nu pot

sa-mi ascund mâhnirea ca a trebuit sa Îmi las bussnis-ul sa vin sa va

atrag atentia ca ati promulgat o hotarâre cel putin ciudata, asupra
careia planeaza suspiciunea, daca Îmi dati voie, de proasta lege,
proasta legiferare, proasta hotarâre, si va spun punctual, este vorba
de hotarârea dumneavoastra numarul 216/2006 art.1 si art.3 care cel
putin pentru mine este bizara,eu transportator fiind si ocupându-ma
de astfel de activitati.,
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Ne puteti face un scurt rezumat, la ce va referiti

Domnul Toma Daniel

Am primit amenda de la Politia Comunitara pentru simplul fapt
ca am parcat masina, cuantumul, Între 30 si 50 milioane, jumatate din
minim la 24 de ore, În primul rând cuantumul asta am impresia ca nu
ni se adreseaza noua, noi suntem oameni avem stomac, avem ficat,
avem creier, avem nevoie sa facem bani nu sa platim astfel de
cuantum, nu e În regula.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Unde ati parcat masina?

Domnul Toma Daniel
Pe b-dul Basarabia, care este o zona de interes industrial.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Era o masina mica?

Domnul Toma Daniel
Era o masina mare, Într-un loc unde este permisa stationarea

nu avem niciun loc unde sa ne opreasca stationarea. În afara de
faptul ca acolo sunt permanent Între 8 -11 masini de mare tonaj si
lasând faptul ca peste tot În Bucuresti sunt masini mari.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Sa stiti, ca am impresia ca ati creat o confuzie este o hotarâre a
Consiliului Local sector 3, nu este a noastra, sau 2.

Domnul Toma Daniel

Eu am venit aici ca banuiesc ca stiti de ea si sunteti seful
domnului Primar de la sectorul 2.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Tare mult mi-as dori sa fiu seful primarilor, ce i-as lua eu de
urechi!



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Locuiti în sectorul 2?,

Domnul Toma Daniel
Nu, locuiesc în sectorul 3. Asta ar fi o problema, o data

cuantumul, a doua problema legata de aceeasi hotarâre, este vorba
ca daca tot ne sugereaza în lege

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va referiti la hotarârea emisa de sectorul 2?,

Domnul Toma Daniel

Nu stiu, eu acolo o vad.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci nu emisa de Consiliul General, ca sa o lamurim si sa o

clarificam, deci nu este o hotarâre emisa de Consiliul General.

Domnul Toma Daniel
Eu nu ma adresez aici în locul cel mai potrivit. Bine, daca tot

am început.. .

Domnul Primar General Adriean Videanu
Din pacate da! Sa va spun un lucru, colegii mei, consilieri

generali stiu, noi am avut de multe ori pe ordinea de zi un proiect de
hotarâre privind reglementarea parcajelor în Bucuresti si o sa
încercam sa corectam toate aceste hotarâri de la nivelul sectoarelor,
asta a fost unul din motive, cuantumul amenzilor care sa tina cont de,
nivelul venitului.

Domnul Toma Daniel

Nu se poate asa ceva,în transporturi este o munca grea, nu
sunt parcari, ok, du-te la autobaze, du-te în locuri amenajate, Care?
Stati putin ca cei de la autobaze au si ei masinile lor nu mi le primesc
pe ale mele. Sectorul 2 sa asigure locuri de parcare pentru camioane,
ok si ma duc acolo, sa îmi dea amenda daca nu am facut asa. A treia
problema felul în care politistul comunitar întelege sa aplice amenda.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va referiti la Politia Comunitara a sectorului 2?, ,

Domnul Toma Daniel
Da, trebuie .

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnule Toma va întelegem si Primarul General va si spus ca

exista un proiect promulgat de Primarul General.

Domnul Toma Daniel
Da doamna, dar mie îmi luati banii acum nu atunci.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Numai putin, daca ma lasati, noi nu luam niciun ban, asta

Încercam sa va explic, numai putin, Primarul General tocmai va
explicat ca dânsul promulga un proiect care încearca sa creeze o
unitate la nivelul Bucurestiului, din pacate precum bine stiti si în
momentul În care va duceti la vot, vota ti atât Primarul General cât si
Primarul de sector, deci primarul de sector îsi poate asuma anumite
responsabilitati pe care noi, din pacate, nu avem nicio pârghie prin
care sa le putem controla. Asta ca sa întelegeti, ca desi încercam sa
face o unitate, ca sa întelegeti cum este.

Domnul Toma Daniel

Am înteles, lasati-ma sa îmi termin toata ideea ca sa stim clar
ce avem, o sa merg la Primarul sectorului 2si o sa îi spun acelasi
lucru, pe urma domnul politist când completeaza acel formular,
trebuie sa aplice legea, acolo nu s-a obturat circulatia, acolo nu a
gâtuit o cale de acces

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Pe semne ca Politia Comunitara sector 2 s-a prevalat de o

hotarâre a Consiliului Local al sectorului 2.

Domnul Toma Daniel

Exact, nu era temeiul obiectului legislativ, nu avea temei
chestia asta, sa îmi dea mie amenda, de ce? Pentru care motiv?
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
În câte valuri votati?,

Domnul Toma Daniel

Va dati seama ca stiu ce am de facut, îmi pun toata speranta În
domnul Videanu, sper sa fie mai bine pentru noi.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Categoric, deci în momentul în care vom reglementa la nivelul

Consiliului General se vor corecta multe din chestiile astea.

Domnul Toma Daniel
Domnule Videanu, cu permisiunea dumneavoastra, daca Îmi

permiteti o audienta, sa discutam în detaliu, pentru ca am vazut
multe, lucrez în domeniul asta de 12 ani, sunt multe nedreptati.

Domnul Primar General Adriean Videanu

Ce va rog eu, aveti pe domnul viceprimar Ionut Popa, care este
exact în sectorul dânsului si puteti stabili cu dânsul acum.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va multumesc Domnul Toma.,

Domnul Toma Daniel

Si eu va multumesc.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Daca este În sala reprezentantul Asociatiei Cartea Veche, care

a solicitat sa ia cuvântul în cadrul Consiliului General? Daca nu, rog
colegii sa voteze si comisia de numarare a voturilor sa se Întruneasca
pentru a numara votul.

Domnul Primar General Adriean Videanu
Stimati colegi, vreau sa va anunt ca intru În concediu de odihna

În perioada '18-22 februarie. Îmi dati v~ie?Am restante din 2007.

Domnul consilier Qeneral MurQ Calin
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Numar de voturi valabil exprimate 29, voturi anulate O, voturi
pentru domnul Zatreanu Dan 29, voturi împotriva O, voturi pentru
domnul lovici Teodor 28, voturi împotriva 1, voturi pentru domnul
Ivascu Tiberiu 29, voturi împotriva O. Deci se declara domnul
Zatreanu Dan, lovid Teodor si Ivascu Tiberiu ca reprezentanti ai
Consiliului General al Municipiului Bucuresti în Consiliul Administrativ
al Clubului Sportiv Municipal Bucuresti.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc stimati colegi. Declar închisa sedinta.

Sedinta s-a încheiat la ora 17.20.
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